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BJELOVAR Nastavljamo gdje smo nedavno stali, i još jednom smo pitali naše drage sugrađane
pitanja prijašnjih sugovornika te poslušali njihove odgovore i daljnje upite. Između svih našla su
se mnoga pitanja koja Bjelovarčani smatraju bitnima za život u Bjelovaru pa čak i Hrvatskoj, te
razna zanimljiva i šaljiva koja i ne treba baš najozbiljnije shvatiti, u novom prilogu, trećem po
redu VI PITATE – VI ODGOVARATE.

  

Kako su se Bjelovarčani ovaj put snašli pred objektivom našeg snimatelja pogledajte u video
prilogu.
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